



KELP EXTRACT 0-0-16 / EXTRAIT DE VARECH 0-0-16

Guaranteed Minimum Analysis

Seaweed Extract (Ascophyllum nodosum, Sargassum, Laminariales)..... 100%
Alginic Acid..... 17%
Soluble Potash (K₂O)..... 16%

Derived From: Seaweed Extract (Ascophyllum nodosum, Sargassum, Laminariales)

EZ-Gro Kelp Extract is a refined seaweed extract powder. It promotes germination and growth in seeds and plants. It also helps boost crop strength and yields. **EZ-Gro Kelp Extract** contains natural plant growth

regulators found in seaweed and enhances resistance to abiotic stress. hydroponic tank.

APPLICATION RATES:

Starter Fertilizer: 1-2kg/ 1000L. Make a 20L stock solution by mixing kelp powder into 20L water. Add 20L stock solution/1000L of NPK fertilizer. Apply this mixture in accordance with standard NPK fertilizer and mix well.

Compatibility: EZ-Gro Kelp Extract is compatible with many conventional NPK solutions and starters including, but not limited to: 10-34-0, 8-16-8, 5-15-15, 3-18-18, 30-0-0, 28-0-0 2%S, 9-3-9, 9-5-9, 9-9-9, 14-7-7. To insure compatibility, prior to adding EZ-Gro Kelp to NPK fertilizer solutions, be sure to perform a jar test at desired ratios.

CROP	APPLICATION RATE	INSTRUCTIONS
General Application and potted flowers, vegetables, fruit, plants	1 g (1/4 tsp) / L water	Apply weekly through grow and bloom cycle.
Seeds and Bulbs		Soak overnight. After planting, water with the same solution.
Seeds for field sowing, cuttings		Soak briefly. After planting, water with the same solution.
Soil and compost	1 kg per 100 kg soil/ compost	Mix dry product thoroughly or dilute 200-300 times and sprinkle liquid over soil/compost.
Hydroponics and Cannabis	½-1 g (1/8-1/4 tsp) / L water	Add to roots weekly through grow and bloom cycle.
General Fertigation (All Crops)	1-2 kg per ha	After transplant or emergence. Repeat every 2-3 weeks.
Vegetables including leafy greens, legumes, crucifers, alliums, etc.	1-1.5 kg per ha	At six leaf stage or 2-3 weeks after emergence. Repeat every 2-3 weeks and after each picking.
Tomatoes, potatoes, peppers, eggplant	1 kg per ha	Weekly after transplanting throughout season.
Orchards / Vineyards	1-1.5 kg per ha	Just prior to flowering. Repeat every 2-3 weeks.
Turf	0.3-0.8 kg per ha	Every 2 weeks after emergence.
Pasture / Hay / Meadow	1-1.5 kg per ha	Spray 2 weeks after emergence, reapply after grazing or cutting
Field Crops: Wheat, Canola, Soybean, Corn, etc.	0.75-1.5 kg per ha	At 3-5 leaf stage, and/or apply at fungicide application

ATTENTION. Keep out of reach of children and animals. Store in tightly closed container, in a cool, dry area. Wear protective clothing and gloves. In case of eye or skin contact, rinse well and seek medical attention if concerned. Dispose of contents and packaging in accordance with local, regional, and federal requirements.

Lot No.: YYYY.MM.DD Exp.: YYYY.MM.DD

Analyse Minimum Garantie

Extrait d'algues (Ascophyllum nodosum, Sargassum, Laminariales)..... 100%
Acide alginique..... 17%
Potasse soluble (K₂O)..... 16%

Dérivé de : Extrait d'algues (Ascophyllum nodosum, Sargassum, Laminariales)

L'extrait de varech

d'EZ-Gro est une poudre raffinée d'extrait de varech. Il favorise la germination et la croissance des semences et des plantes.

Cela contribue également à stimuler la vigueur des cultures et à augmenter les rendements. **L'extrait de varech d'EZ-Gro** contient les régulateurs naturels de croissance de plante trouvés dans le varech et augmente la résistance au stress abiotique.

TAUX D'APPLICATION :

Engrais de départ: 1-2 kg / 1000L. Préparez une solution de fond de 20 L en mélangeant de la poudre de varech dans de l'eau de 20 L. Ajoutez 20L de solution stock/1000L d'engrais NPK. Appliquez ce mélange selon l'engrais standard NPK et mélangez bien.

Compatibilité : L'extrait de varech EZ-Gro est compatible avec de nombreuses solutions et démarreurs NPK conventionnels, incluant, mais sans s'y limiter : 10-34-0, 8-16-8, 5-15-15, 3-18-18, 30-0-0, 28-0-0 2% S, 9-3-9, 9-5-9, 9-9-9, 14-7-7. Pour assurer la compatibilité, avant d'ajouter du varech EZ-Gro aux solutions d'engrais NPK, assurez-vous de faire un test de bocal aux proportions souhaitées.

CULTURE	TAUX D'APPLICATION	INSTRUCTIONS
Application générale et fleurs, légumes, fruits et plantes en pot	1 g (1/4 c. à thé)/l d'eau	Appliquer une fois par semaine tout au long du cycle de croissance et de floraison
Semences et bulbes		Laisser tremper toute une nuit. Après la plantation, arroser avec la même solution.
Semences pour l'ensemencement du champ, boutures		Immerger brièvement. Après la plantation, arroser avec la même solution.
Sol et compostage	1 kg par 100 kg sol/ compost	Mélanger le produit sec ou diluer 200 à 300 fois et asperger le sol/compost avec le liquide
Cultures hydroponiques et cannabis	½-1 g (1/8-1/4 c. à thé)/ l d'eau	Ajouter à racines une fois par semaine tout au long du cycle de croissance et de floraison
Fertigation générale (toutes cultures)	1-2 kg par ha	Après la transplantation ou l'apparition. Répéter toutes les 2-3 semaines
Légumes, y compris les légumes-feuilles, les légumineuses, les crucifères, les cultures du genre Allium, etc.	1-1.5 kg par ha	Au stade à 6 feuilles ou 2-3 semaines après l'apparition des feuilles. Répéter toutes les 2 à 3 semaines et après chaque récolte.
Tomates, pommes de terre, poivrons, aubergines	1 kg par ha	Une fois par semaine après la transplantation tout au long de la saison
Vergers/Vignobles	1-1.5 kg par ha	Juste avant la floraison. Répéter toutes les 2 à 3 semaines.
Tourbe	0.3-0.8 kg par ha	Toutes les 2 semaines après l'apparition des feuilles
Pâturage/foin/prairie	1-1.5 kg par ha	Vaporiser 2 semaines après l'apparition, réappliquer après le pâturage ou la coupe
Plantes de grande culture, incluant le blé, le canola, le soja, le maïs, etc.	0.75-1.5 kg par ha	Au stade de 3 à 5 feuilles ou appliquer lors de l'application de fongicide

ATTENTION. Garder hors de portée des enfants. Entreposer dans un contenant fermé hermétiquement, dans un endroit frais et sec. Portez des vêtements et des gants de protection. En cas de contact avec les yeux ou la peau, rincer abondamment et consulter un médecin en cas d'inquiétude. Éliminer le contenu et l'emballage conformément aux exigences locales, régionales et fédérales.